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Ljetna škola  

 

LIPANJ, 2013. GODINA VI. BROJ 12 

 Akademičar    

     

 

VI.  Generacija 

 

Dragi ĉitatelji Akademiĉara, 

Cijenjeni stranaĉke prijateljice i prijatelji, 

 

Pred vama je 12.izdanje akademiĉara u kojem ćemo nastojati istaknuti najznaĉajnije trenutne 

informacije te doĉarati neke od najzanimljivijih dogaĊanja. Ova generacija politiĉke akademije 

ZHDZ svoju ljetnu školu provodi na otoku Visu, u gradu Visu – najstarijem hrvatskom gradu.  

 

Sam poĉetak puta bio je obećavajući kada smo unatoĉ kiši, tuĉi i strašnom nevremenu ostali 

netaknuta duha i nastavili svoj put sa već dodijeljenim obvezama. Ĉekala nas je izrada akademiĉara, 

predavanja cijenjenih predavaĉa, simulacijska igra za kandidaturu izbora predsjednika Republike 

Hrvatske, kao i razni intervjui, a sve to uz puno sunca, moram i divne prirode u okruţenju. 

 

Silvija Laţeta,  

Glavna urednica Akademiĉara 
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GRAD VIS, ISSA 

 

 

 

Grad Vis se nalazi u velikom i prirodno zaštićenom zaljevu 

(uvala Svetog Jurja) na sjeveroistoĉnoj strani otoka Visa, 

okrenut prema Hvaru i dalmatinskomkopnu. Viška luka je 

smještena u najviše uvuĉenom jugozapadnom dijelu 

zaljeva, kojeg otoĉić Host i poluotok Prirovo štite od 

utjecaja otvorenog mora. Unutar zaljeva nalaze se i manja 

sidrišta na predjelima Kut i Stonca. 

 

 

 

 

 

 

 

Pojas visokih brda (250-300 m) odvaja gradić od plodnih 

polja u unutrašnjosti otoka (Draĉevo i Velo Polje), koja su 

predstavljala osnovu gospodarskog razvoja mjesta 

(vinogradarstvo). Podruĉju Grada Visa pripada i razvedena 

juţna i jugoistoĉna obala otoka Visa s mnogobrojnim 

uvalama ([Milna, Rukavac, Srebrna, Stiniva, Stonĉica, Ruda i 

dr.) i otoĉićima Budihovac i Ravnik, koji imaju veliki 

turistiĉki potencijal. 
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http://hr.wikipedia.org/wiki/Hvar
http://hr.wikipedia.org/wiki/Dalmacija
http://hr.wikipedia.org/wiki/Host_(otok)
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http://hr.wikipedia.org/wiki/Budihovac
http://hr.wikipedia.org/wiki/Ravnik
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AKADEMIČAR 

 
GODINA VI BROJ 12 

 

 

INTERVJU 

 Ivo Radica, gradonačelnik Visa 

 

 

 

1. G. Radica, recite nam nešto o sebi i članstvu u 

HDZ-u 

RoĊen sam na Visu 7. veljaĉe 1964. Obiteljski sam 

ĉovjek, oţenjen suprugom koju volim i poštujem i 

koja mi je velika potpora u radu. Imamo dva sina. Od 

1988. godine ţivim sa suprugom u Australiji, a vratili 

smo se 2002. zbog ţelje da nam djeca krenu u školu u 

Hrvatskoj, a i sami smo imali veliku ţelju vratiti se u 

domovinu. Ĉlan sam HDZ-a od 1990. Sudionik sam 

Domovinskog rata. 

 

2. Vis je slovio kao tradicionalna utvrda SDP-a. 

Moţete li nam otkriti tajnu Vašeg uspjeha kako ste 

već drugi mandat  preuzeli funkciju 

gradonačelnika? 
Moj moto je bio izabrati najkvalitetnije ljude i stvoriti 

tim kojem će jedini cilj biti razvoj Visa. U razgovoru 

s ĉlanovima HDZ-a, zakljuĉili smo da će na listi HDZ-a biti ljudi koje mještani dobro 

poznaju, koji su ambiciozni i koji ţele svoje vrijeme uloţiti za boljitak grada, a da 

nisu nuţno posjedovali stranaĉku iskaznicu. . Uz njihovu pomoć svojih ĉlanova, 

krenuo sam u izradu projekata koji su bili kljuĉni za razvoj grada, budući da Vis dugo 

nije imao niti prostorni plan. U prošlom mandatu sam pokazao ljudima da sam na 

raspolaganju, ne samo u uredu za radnog vremena, već u bilo koje vrijeme i na bilo 

kojem mjestu.  

 

3.Slovite kao vrlo transparentan gradonačelnik. Kako to postiţete? 

Kod mene nema tajni, već sam spominjao timski rad na kojem ću i dalje ustrajati. Ono 

što je vaţno naglasiti je i mogućnost dolaska svakog prvog ponedjeljka u mjesecu u 

12 sati u gradsku upravu medijima, blogerima i svima koji su zainteresirani za ono 

što je ostvareno i ono što je u planu. Isto tako, dva puta godišnje odrţavamo tribinu 

pod nazivom 'Pitajte gradonaĉelnika', koja se pokazala kao vrlo pozitivna. 

 

4. Vis je najstariji hrvatski grad. Moţete li i tu činjenicu nekako iskoristiti? 

Morate shvatiti da je Vis bio vojna zona gdje nitko nije mogao stupiti sve do 1989. 

godine. Naravno da je to utjecalo na razvoj grada, posebno turizma. Ponosimo se i sa 

tvrĊavom koja je na površini od 1200m2. Trenutno je u tijeku provedba projekta kroz 

koji ŠveĊani ulaţu oko 6 milijuna eura, kako bi tvrĊavu pretvorili u kulturno-zabavni 

centar. 
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5. Moţete li navesti još neke vaţne projekte? 

U tijeku je izgradnja poduzetniĉke zone koja će omogućiti otvaranje novih radnih 

mjesta. Oko 2,2 milijuna kuna ulaţe se u izgradnju velikog nogometnog igrališta, 

kako bi velik broj djece i mladeţi konaĉno mogao sportske aktivnosti odrţavati na 

vlastitom terenu.  

Na izvorištu pitke vode grade se pumpe s digitalnim upravljanjem, ĉija je vrijednost oko 

5 milijuna kuna. U proširenje i sanaciju rive, uloţit će se 3,5 milijuna kuna. Za 

sanitarije i recepciju za nautiĉare, izdvojit će se 1,2 milijuna kuna. U kanalizaciju 

Valica, ulaţe se 2 milijuna kuna. Jedan od strateških interesa je i izgradnja marine sa 

250 vezova, te luka za javni promet. Još je tu nekoliko projekata koji će zasigurno u 

velikoj mjeri pridonijeti razvoju grada, dodatno ojaĉati turizam, omogućiti dodatno 

zapošljavanje, te tako zadrţati mlade i popraviti demografsku sliku, kako grada, tako 

i samog otoka. 

ZDRAVKO KEDŽO 
INTERVJU 

 Mr.sc.Zdravko Kedţo,  

 RoĊen 03.04.1956. u selu 

Ostrogašica, općina Drniš, 

Republika Hrvatska.   

 predavaĉ na akademiji ZHDZ, 

na predmetu Poslovna 

Komunikacija  

 te predavaĉ na visokom 

veleuĉilištu Vern, te sveuĉilište 

u Dubrovniku  

 

Intervju vodila: Silvija Laţeta 

 

1.Koji je vaš motiv sudjelovanja  kao predavača na političkoj akademiji, obzirom  da 

je poznato da je rad na dobrovoljnoj bazi? 

Sve velike stranke, a HDZ to jest, vode raĉuna o tome da im se struktura ĉlanova, ali  

ipotencijalnih budućih kadrova obrazovno podigne na višu razinu. Kako se tu  većinom radi 

o mladim ljudima motiv je još veći, jer ţelimo podići svekoliko obrazovanje na jedan viši 

stupanj. To je nuţno i to je samim time i motiv. 

2.Što biste promijenili, poboljšali ? 

Na širem obrazovnom planu bih ţelio da obrazovanje ne bude ĉak i datumski odreĊeno,  

sporadiĉno, već sustavno i na širem planu koji će trajati cijelo vrijeme i uvijek i to ne samo 

prema ĉlanovima, nego i prema simpatizerima. 

AKADEMIČAR GODINA VI BROJ 12 
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3. Aktivno ste sudjelovali u proteklim lokalnim izborima. Koja je bila vaša 

najvaţnija uloga, i da li ste zadovoljni sa rezultatima? 

Jako sam zadovoljan  sa rezultatima.Moja uloga je bila rad na terenu u pokušaju da 

naši kandidati imaju što bolju javnu prezentaciju. Najvaţniji zakljuĉak sa terena od 

naših ĉlanova je upravo taj da to trebamo raditi sustavno i permanentno ĉak i kada nisu 

izbori. 
 

4. U gradu Šibeniku smo pobijedili, kako ste to postigli? 

Šibenik je potvrda da su lokalni izbori personalizirani. Kandidat Ţeljko Burić je bio 

odliĉan izbor te je u ukupnoj sinergiji politiĉke okoline i njega samog došlo do 

najboljeg mogućeg rezultata.  Bez obzira koliko je kampanja dobra, ako okolina ne 

poznaje i ne prihvaća kandidata uspjeh je u najmanju ruku neizvjestan. 

 

5. Za kraj bih vas molila da nam komentirate presude u Haagu? 

Tu bih ţelio istaknuti dvije stvari: 

1. Na drţavnoj  politiĉkoj razini , zabrinut sam za svaku osobu koja ne razumije 

opasnost od opstanka optuţnice za Republiku Hrvatsku. 

2. Ne bi trebao postojati nitko od ukupne javnosti pa sve do onih koji mogu i trebaju 

funkcionalno uĉiniti i da to ne uĉine, i ne daju  sve od sebe da se odluka u ţalbenom 

postupku promjeni, i to minimalno u dijelu gdje se RH optuţuje za udruţeni zloĉinaĉki 

pothvat i agresiju. 

AKADEMIČAR GODINA VI BROJ 12 
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Ivan Ćosić 

Rođen u Slavonskom Brodu 

20.04.1991. 
 

 

 

 

 

 

                                                                                                                       

 

 

 

 

 

    Ţeljana Radić, 

Rođena u Vukovaru  

   4.11.1989. 

 

 

 

 

 

 

Tomi Zlatar 

Rođen 18.06.1989. 

Politički tajnik Ţup.odbora 

mladeţi HDZ Primorske-

goranske ţupanije 

 
 

PREDSTAVLJANJE KANDIDATA 
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DAMIR DŽEBA INTERVJU 

Intervju vodio: Ivan Banoţić 

AKADEMIČAR GODINA VI BROJ 12 

 glavni tajnik politiĉke 

akademije  

          Hrvatske demokratske               

zajednice Bosne i Hercegovine, 

 

 te obnašatelj mnogih visokih 

funkcija kao ĉlan mladeţi 

  

 

 

 1. Kako zaklada funkcionira u BIH(broj polaznika, generacija, program i 

interesi  akademije)? 

 

PA  akademije BIH jedna je od zasebnih cjelina unutar HDZ BIH poput zajednice ţena 

Katarina Zrinski ili kluba utemeljitelja u Hrvatskoj. Trenutno akademiju u BIH pohaĊa 

druga generacija koja broji 42 polaznika iz svih ţupanijskih odbora sa podruĉja BIH. 

 

2. Komentar  vezan uz prošle opće izbore , dali ste zadovoljni? 

 

HDZ zajedno sa strankama u Hrvatskom narodnom saboru BIH je na prošlim općim 

izborima 2010. godine osvojio 92% glasova Hrvatskog biraĉkog tijela, no zbog nametnute 

vlade OHR- ured visokog predstavnika, neparticipirajući u vlasti , središnje izborno 

povjerenstvo je donijelo odluku da je uspostava vodstva federacije BIH nelegalna i 

neustavna, no visoki predstavnik je prijevremeno suspendirao odluku središnjeg izbornog 

povjerenstva  i nametnu sadašnju vladu koja je i do dan danas. Naţalost , zbog te odluke 

visokog predstavnika imamo najveću politiĉku krizu od 1995. godine. 
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3. Kako komentirate prvostupanjsku  presudu haškog suda vezano za naših 6 

generala? 

HDZ BIH je reagirao na prvostupanjsku presudu  i izjavio da ne postoji udruţeni zloĉinaĉki 

pothvat posebice jer je politiĉko i vojno vodstvo Hrvatske u BIH prihvaćalo sve mirovne 

sporazume i organiziralo obranu BIH. U prvim razdobljima sukoba koji su omogućili 

preduvjete za stvaranje neovisne BIH ali i opstanka muslimanskog stanovništva  Hrvatska 

zajednica Herceg-Bosna a kasnije republika,  u Dayton-u integrirana(pravno) u federaciju 

BIH pod nazivom Hrvatsko-muslimanska federacija te sukladno presudi  iz Haag-a o 

udruţenom zloĉinaĉkom poduhvatu izravno govori da je onda i federacija BIH ukljuĉena u 

to. Uzimajući u obzir odluke presude suda u Haagu po prijašnjim sluĉajevima vjerovat je da 

će „šestorka“ biti osloboĊena u 

drugostupanjskom procesu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Kada bi ste kao mlade političke snage dobile priliku nešto promijeniti u BIH, što 

biste učinili i nastojali promijeniti? 

Kao mlada osoba ţelim da u moje ime i ime mojih sugraĊana odluĉuju politiĉari i stranke 

koje je narod izabrao na demokratskim izborima, a ne stranci koji nameću svoje odluke, 

biraju politiĉare u kojima će ostvariti svoje interese te na taj naĉin izravno suspendirati 

demokratsku volju naroda i graĊana BIH.    Poruka: Pustite nas da se mi unutar BIH 

sami dogovaramo unutar izraţene demokratske volje na općim izborima. 

 

5. Koje je vaše mišljenje o vlasti unutar Republike Hrvatske vezano uz njen skori 

ulazak u EU? 

U potpunosti podrţavamo opredjeljenje vlasti RH da se što prije ukljuĉi u procese 

Euroatlanskih integracija te ne ţelimo biti bilo kakva prepreka na tom  putu, odnosno 

voljni smo ĉak svojim politiĉkim postupcima i porukama pomoći na tom putu. Naša 

borba u BIH je naša borba s kojom ne ţelimo nikom odmagati. No, svi ćemo mi u 

budućnosti zajedno biti u EU bez granica. 

AKADEMIČAR GODINA VI BROJ 12 
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AKADEMIČAR 

 
GODINA V BROJ 9 

Srećko Prusina 

INTERVJU 

Intervju vodio: Silvija Laţeta 

AKADEMIČAR GODINA VI BROJ 12 

Ravnatelj Zaklade hrvatskog drţavnog zavjeta 

 

 

1. Poštovani gospodine Prusina XI.generacija političke akademije hrvatskog 

drţavnog zavjeta je pri kraju. Jeste li zadovoljni sa polaznicima i odvijanjem 

programa? 

Kad me pitate da li sam zadovoljan generalno, ne mogu baš u potpunosti potvrditi svoje 

zadovoljstvo, jer je ovo na ţalost prva generacija s kojom sam najmanje osobno 

suraĊivao zbog poslovnih obveza vezanih uz lokalne izbore. Ali ono što ĉujem od svojih 

profesora kolega ovdje se radi o jednoj od najsavjesnijih generacija jako motiviranih i 

angaţiranih. Veseli me entuzijazam kandidata koji se trude unatoĉ svojim obiteljskim 

obvezama dolaziti subotom na predavanja. To me još više motivira u mom radu. 

 

2.Koji su planovi akademije za budućnost? 

 

Uvijek ţelim više i bolje te u sam u skladu s time posebno zadovoljan sa razvojem alumni 

kluba i politike plus. Tek tijekom tih projekata poĉinje moj pravi rad pri ĉemu ljudima 

koji su prošli akademiju omogućavamo daljnji razvoj i rast kako bi se svojim 

sposobnostima nametnuli kao vodeći ljudi u svojim sredinama. TakoĊer tim projektima 

se omogućuje umreţavanje i upoznavanje mladih ljudi, njihov nastavak suradnje u 
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implementaciji demokršćanskih naĉela. Prvi rezultati tih projekata  su vidljivi već na 

ovim izborima na kojima su neki od naših polaznika izborili dva mjesta ţupana, 

nekoliko zamjenika gradonaĉelnika  i naĉelnika. 

TakoĊer smo i za naša prva dva projekta, Politiĉku akademiju i Ţene u politici, dobili 

priznanje od nezavisnog evaluatora iz Bruxella kao najuspješnijim projektima sa 

najvećim potencijalom u Europi što se tiĉe projekata politiĉkih zaklada 

demokršćanskih svjetonazora. 

 

3.Što biste izdvojili kao najvaţniju poruku političke akademije? 

Dobar timski rad i povezanost ljudi iz svih dijelova Hrvatske, politiku koju uĉimo i 

zajedno  ţivimo u skladu s naĉelom kojeg ja ĉesto volim isticati, a to je ĉovjeće 

pazi da ne hodaš malen ispod zvijezda. 

 

4.Na koji način ste sudjelovali u lokalnim izborima i koji je vaš komentar 

uspjeha? 

Sa svojim suradnicima smo pripremali kandidate i strategije od javnih nastupa, pa 

nadalje po cijeloj Hrvatskoj. Što se tiĉe uspjeha on je nakon ovih problema kojih je 

Hdz imao 

izvrstan. Stranka se konsolidirala i uspjela postići odliĉne rezultate. TakoĊer 

moram istaknuti da se radilo o velikoj borbi s onima koji Hrvatsku nikada nisu 

ţeljeli ni htjeli. Ta borba se nastavlja. 

 

5.Što ćemo sa Vukovarom? 

Vukovar je bolna toĉka svima nama. Meni je ţao što se za ovu vladu ne moţe reći da 

je Hrvatska i smatram da je ti posljedica toga. Više od svega volio bih da postoji 

konsenzus oko vaţnih nacionalnih pitanja koji bi postojao izmeĊu svih politiĉkih 

orijentacija pri ĉemu bi situacija sigurno bila drugaĉija. 

 AKADEMIČAR GODINA VI BROJ 12 
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Konferencija za novinare predsjedničke 

kandidatkinje Ţeljane Radić 

Izborni stoţer predsjedniĉke kandidatkinje Ţeljane Radić  pozvao nas je na konferenciju za novinare na 

kojoj je predstavila svoj najbliţi tim kao i istaknula neke od svojih ciljeva koje ţeli ostvariti kao 

predsjednica Republike Hrvatske a koje mi sada prenosimo. 

 

 

„Kao predsjednica Republike Hrvatske, te kao prva ţena na tom mjestu tijekom 22 godine od 

neovisnosti lijepe naše zalagat ću se za vraćanje polupredsjedniĉkojeg sustava unutar našeg Ustava. 

Cilj mi je biti glas mojega naroda, naroda s kojim dišem, plaĉem i radujem se. Politiku  koju ću 

provesti imat će odraza na svim podruĉjima i bogatstvima koja naša zemljaposjeduje.  

 

U centru svega mi je ĉovjek od prvih sekunda njegovog ţivota, preko osnovnog i srednjeg obrazovanja, 

ţeljenog fakultetskog obrazovanja, dostojnog zaposlenja te mirne starosti. Sve trebamo i ţelimo 

usmjeriti na Hrvatsku, naše poljoprivrednike, ekonomiju, ribarstvo, turizam, zdravstvo i školstvo koje 

se oslanja na tradicionalnu hrvatsku i demokršćansku vrijednost.  

Ţivim za Hrvatsku i volim ju. Volimo ju zajedno.“ 

 

Na kraju je gĊica Radić dodala: „Birajte svojim glasom za našu Hrvatsku“. 
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Nakon što su dan ranije „osvanuli “ plakati predsjedniĉkog kandidata g. Ćosića tijekom veĉere 

a isti podijeljeni tijekom doruĉka, 9. Lipnja je odrţano je konaĉno suĉeljavanje troje kandidata 

za predsjednika Republike Hrvatske . 

 

Voditeljica gĊa Ozana Ramljak postavljala je pitanja kandidatima nasumice. Evo nekih od njih. 

Stav prema aktualnom predsjedniku? 

Kako vidite odnose prema susjednim drţavama u ovom trenutku i koje od zemalja vidite 

kao vaţnog strateškog partnera ? 

Jeste li zadovoljni sa funkcioniranjem pravne drţave i što biste konkretno promijenili? 

Kako biste reagirali da da vam dijete odluĉi ţivjeti u istospolnoj zajednici? 

Koliko košta kg brašna i kg soli? 

Tko je prvi hrvatski premijer? 

Kandidati su za svaki odgovor imali po minutu za svoj odgovor, pola minute za najavljenu 

repliku a na kraju su imali priliku u 30 sekundi dati svoje završne rijeĉi. 

Iako su odgovori bili ujednaĉeni, razlike su se osjetile tijekom drugog pitanja pri ĉemu su 

gĊa Radić i g Ćosić istaknuli susjednu nam BiH kao vaţnog strateškog partnera dok je g. 

Zlatar izjavio kako nebi ţelio isticati niti jednu drţavu već se orijentirati EU i zemljama 

u njoj kao takvima. GĊa Radić je jedina znala cjenu soli i brašna iako se u pitanju o 

prvom hrvatskom premijeru nitko od kandidata nije proslavio. 

Sučeljavanje kandidata 
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Adrenalinski turizam 

Jake snage akademije krenule su u adrenalinski turizam. Posjetili su 

uvalu Stiniva, jednoj od najljepših plaţa svijeta.  

 

Spuštali su se niz  nizbrdicu od 2 km u roku od 18 minuta usprkos 

oštrom kamenju i neprohodnom terenu. Svoju spremnost i odluĉnost su 

pokazali i pri usponu (neki ĉas i bosi) koji je trajao 14 minuta. Svaka 

ĉast deĉkima! 

Inicijator puta ih je bodrio i poticao rijeĉima: „Ajde vi iz Zagreba brţe 

malo, zato ste izgubili izbore „ 
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Izborni rezultati i drugi krug glasovanja 

U prvom krugu uz apsolutnu regularnost 

izbora, nitko nije imao potrebnu većinu za 

pobjedu te su kandidat Ivan Ćosić te 

kandidatkinja Ţeljana Radić najavili drugi 

krug glasovanja uz prigodna obraćanja i 

poziv glasaĉima na veću izlaznost.Tako je i 

bilo. U drugom krugu glasovanja izašao je 

21 glasaĉ od njih 28. Bilo je prigovora na 

regularnost postupka glasovanja  no izborno 

povjerenstvo je odbacilo prituţbe te ocijenilo 

da je glasovanje proteklo bez znaĉajnih 

nepravilnosti. Proglašen je pobjednik g. Ivan 

Ćosić sa uvjerljivih 14 glasova prema 

kandidatkinji Ţeljani Radić sa osvojenih 7 

glasova. 

 

 

Prisutnima se obratio naš novi predsjednik 

Republike Hrvatske sa sljedećim rijeĉima: 

„Zahvaljujem se svima na glasovanju i što ste 

prepoznali trud i rad koji sam uloţio i za kojeg se 

i dalje zalaţem. Idemo zajedeno graditi bolju 

Hrvatsku.“ 

Prisutnima se obratila i kandidatkinja Ţeljana 

Radić sljedećim rijeĉima: „Nadam se da će naš 

novi predsjednik prepoznati i poslušati potrebe 

naroda i saznati koliko košta sol i brašno. 

Ĉestitam!“ 
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